
 

 

REFERAT  

Medlemsmøte 
 

Sør-Varanger 

Travlag 

  

Tid: (dato, fra kl til kl): 14.09.2017 kl. 18:00- Sted: Scandic, hotel 

Innkalt av:  Siren Vonka Danielsen   

Ordstyrer: Birgit Ingebrigtsen Referent: Siren Vonka Danielsen 

Oppmøte: 

 

 

12 stk    

    

 

 

Saks 
Nr: 

Sak Vedtak/konklusjon: Ansvarlig/
tidsfrist 

1. Terminliste 2018 Mail fra Steve Strøm ang. terminliste. Vi må 

komme med forslag til løpsdager for 2018, Styret 

har satt opp følgende datoer.  

02.06.2018- Pinsetravet LL 

11.08.2018- Barentstravet, RP og LL  

22.09.2018 LL 

06.10.2018 LL 

 

 

2. Økonomi Vi har fått skriv fra vår Kasserer, Siri.  

Travlaget har hatt en dårlig økonomi den siste tiden, 

masse utgifter og lite inntekter, men vi er på vei 

oppover. 

 

Styret håper alle stiller opp og hjelper til! 

Leder og nestleder har bestemt at våre hesteeiere og 

styret skal selge lodd for å få inn penger, vi håper 

også at andre medlemmer hjelper til og selger lodd!   

 

 

3. Løpsdag 07.10.2017 Arrangement ansvarlig, Siren informerer om 

løpsdagen 07.10.2017  

Ponnigruppa ønsket foreldreløp på Barentstravet, 

men siden løpsdagen ble avlyst så blir dette 

arrangert på oktober løpet.  

Vandrepokaler blir utdelt på denne løpsdagen.  

Arrangement komiteen jobber videre med 

planlegging av løpsdagen!  
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#            

          
 

 
 
 

4. Høstkonferansen  Birgit og Bjørge reiser ned til Bodø, hva ønsker 

våre medlemmer at de tar opp på møte.  

- Barentstravet: vi måtte avlyse da leder i 

NNTF sa nei til å kjøre LL og Prøveløp.  

Vi må ha LL i Nord-Norge for å klare å 

overlever. Medlemmene synes vi bør få 

disp. til å kjøre med mindre enn 5 hester. 

Dette skulle være 30 års jubileum, og dette 

var en stor skuffelse for oss i styret og våre 

medlemmer når vi måtte avlyse.  

Ønsker mere støtte fra DNT med høyere 

premier.  

Hvordan få travet opp igjen?  

- Finske hester: Tillatt i løp i Nord-Norge. Vil 

beholde disp. i Finnmark.  

Vårt forslag: Vi sier Ja til Finske hester i 

Nord- Norge!  

- Strategiplan: vi synes Harstad bør komme 

med et god tilbud med overnatting for både 

hest og folk, og lufte gårder til hestene.  

- Løp i Bodø: Generer ikke til resten av Nord-

Norge, DNT bør sette oppe egne løp til 

Bodø, og ikke ta fra Harstad.  

- Rullering av høstkonferanen: vi ønsker at 

det holdes i Tromsø, Harstad eller 

Gardermoen. For oss i Finnmark er det 

lettere og billigere å reise til Gardermoen.   

 

5. Rekrutering  HESTENSDAG: Våre medlemmer og styret var 

veldig fornøyd med hestens dag! Vi prøver til neste 

år å arrangere dette flere ganger i løpet av året.  

 

 

 

Neste Møte:  

Dato:  

Referent 

Sign 

 

Siren Vonka Danielsen 
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